

「食物救援 - 城市定向挑戰賽 2018@九龍東」 FOOD SALVAGER - URBAN ADVENTURE CHALLENGE 2018 @ KLN EAST



更換隊員/組別表格

Changing Member & Category Form

參賽隊伍如欲更換隊員 / 參賽組別,請於 2018 年 3 月 12 日 (星期一) 或之前,填寫此表格並 連手續費(HK\$100),以電郵、傳真或郵寄方式提交至 FOODSPORT。在此日期後,大會將不接受任何 隊員名單/組別更改。

If you want to make changes on your member / team category, please complete the form below and return by email, fax or mail to FOODSPORT together with the administration fee (HK\$100) on or before 12 March 2018 (Wednesday). No change will be allowed after the deadline.

更換隊員或組別的手續費並非捐款及不可用作申請稅項寬減,所有已提交的手續費將不獲退回。 The administration fee for changing member / team category cannot be regarded as donation and is not tax-deductible. The fee is NON-REFUNDABLE neither.

隊伍名稱: Team Name: 參加組別: Race Category:	隊長姓名: Captain Name: 聯絡電話: Contact No.:								
退出隊員 Drop	Out Membe	er							
中文姓名: Chinese Name:			英文姓名: English Nam	ne:					
本人確認正式退出本賽事 I am confirm dropping out from this event:									
簽署: Signature:		日期: Date:							
新隊員 New Member (如多於一位新隊員,請填寫兩份表格,並連同行政費或報名費同時提交。) If there is more than one new member, please fill in two changing forms and submit the forms together with the administration or application fees.									
中文全名: Chinese Name:			性別:* Gender:*		口身	∄ Male		emale	
英文全名:*	to 1st Not Deleting to our a				位字母和數字)				
English Name:*			_ HKID/Passport	No.:*			(The first	digits & letter)	
出生年份:* Year of Birth:*		(dd/mm/yyyy)	體重(公斤):* Weight (kg)::*						
聯絡電話:* Contact No.:*			電郵:* E-mail:*	_					
	□東區 ED	□中西 CW	□南區 SD	□灣仔					
居住地區:	□觀塘 KT	□九龍城 KC	□深水埗 SSP		尖旺 YTM □黃大仙 WTS				
Living Area:	□荃灣 TW □屯門 TM	□葵青 KT □元朗 YL	□西貢 SK □離島 ID	□大埔		□北區	ND		
緊急聯絡人 Emerge					31				
	Shey Contact F	GISOII	示に Tol.*						
姓名 Name:*			電話 Tel:*						



「食物救援 - 城市定向挑戰賽 2018 @ 九龍東」 FOOD SALVAGER - URBAN ADVENTURE CHALLENGE 2018 @ KLN EAST



參加者聲明及保證 Statements and Guarantee

本人/ 我們同意及確認「食物救援-城市定向挑戰賽 2018」網上列明的一切參賽條款和規則及 FOODSPORT 的私隱聲明,並同意將本人/我們的個人資料轉交至 FOODSPORT 以作私隱聲明中所提及之用途。

I / We duly agree to and confirm the Conditions and Game Rules listed at the "Food Salvager-Urban Adventure Challenge 2018" official website and FOODSPORT's Privacy Clause, with regard to both my / our personal information being passed to FOODSPORT for purposes stated in the above Privacy Clause.

新隊員(及監護人)簽署 New Team member (or Guardian)'s Signature			日期 Date					
更新參賽隊伍資料(只需填寫更新資料) Update Team Information (Fill in the updated information only)								
隊伍名稱:	英文姓名:							
Team Name:	Contact No.:							
組別:	□ 男子組 Men	□ 女子組 Women	□ 男女混合 Mixed					
Category:	□ 親子組 Family							
本人/ 我們已詳細閱讀及清楚明白所有資料,並願意遵守大會所訂立之一切規則。I / we have read and understand all the								
information and express agree to abide by all rules and conditions of the organizer.								
簽署:	日期:							
Signature:	Date:							
繳款方法 Payment Method								
郵寄報名只接受支票。支票抬頭請註明「SYMBOL OF ALLIANCE LIMITED」								
By Cheque only. Payable to "SYMBOL OF ALLIANCE LIMITED"								
by Cheque Unity. I ayable to STIVIBOL OF ALLIANCE LIMITED								
支票號碼 Cheque No.:								

請填妥報名表格連同報名費親自提交或郵寄到「觀塘開源道 54 號豐利中心 9 樓 913 室」。請註明「食物救援-城市定向挑戰賽 2018 報名」。

Please send the completed form and enrollment fee directly to the "Rm 913, 9/F., Hewlett Centre, No. 54 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong. Please attn. to "Food Salvager – Urban Adventure Challenge 2018)

聯絡我們 Contact Us

電話 Tel: (852) 5243 0520 / (852) 2155 3171

傳真 Fax: (852) 2155 3170

電郵 E-mail: foodsport@symbol-of.com

地址 Address: 九龍觀塘開源道 54 號豐利中心 9 樓 913 室

Rm913,9/F., Hewlett Centre, No. 54 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon.

辦公時間 Office Hour: 上午 10 時至晚上 7 時 / 1000 - 1900